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P R O T O K Ó Ł  

 

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 11.09.2012 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Tomasz Śmietanka - Burmistrz Gminy Kozienice 

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pan Stanisław Gąsior – Powiatowy Rzecznik Konsumentów 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK Kozienice 

- Przedstawiciele KP Policji w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Informacja o budowie kolektorów energii odnawialnej. 

2. Konsultacje w sprawie funduszu sołeckiego. 

3. Wolne wnioski. 

 

 

Ad.1. programu spotkania  

Na naradę przybyli : 

- Pan Albin Rosłon - przedstawiciel Firmy „PROMAG” – Robercin k/Piaseczna   

- Pan Mariusz Postół – przedstawiciel Firmy „HETMAN EKO” – Warszawa 

- Pan Dariusz Geborski – przedstawiciel Firmy „AMAR” – Szydłowiec 

Panowie dokonali prezentacji  dotyczącej dofinansowania do budowy kolektorów 

słonecznych z NFOŚ i GW. Ponadto przedstawili ofertę  wykonania instalacji gwarantującą  

znaczące obniżenie kosztów związanych z podgrzewaniem wody użytkowej jak również 

obniżenie kosztów ogrzewania powierzchni użytkowych poprzez profesjonalne instalacje 

wspomagające układy centralnego ogrzewania.  

Szczegółowo omówili : 

- program dofinansowania do 70% 

- zasady dofinansowania przez NFOŚ i GW 

- rodzaje kolektorów  

- efektywność kolektorów słonecznych  

- elementy zestawu solarnego 

- schematy działania  

- sposoby montażu kolektorów 

 

Pan Stanisław Gąsior omówił sprawy dot. konsumenta - jego prawa i zwrócił uwagę na 

zachowanie szczególnej  ostrożności w podpisywaniu różnego rodzaju umów. Ponadto 

omówił kredyty konsumenckie oraz gwarancje na artykuły i usługi. Nawiązał również  do 

dotacji dot. kolektorów grzewczych uczulając jednocześnie na dokładne czytanie umów 

kredytowych, aby uniknąć zbędnych problemów.   

 

W dalszej części narady Pan Sekretarz poinformował zebranych , że 18 października 2012 r w 

godzinach pracy Urzędu tj. 7
 30

 – 15 
30  

pełnił będzie dyżur konsultant Lokalnego Punktu 

Informacyjnego Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów Unijnych Oddział 

Zamiejscowy w Radomiu, który będzie informował o możliwościach pozyskania funduszy 

unijnych.  
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Ad.2. programu spotkania   

Pan Sekretarz zabierając głos omówił  sprawy związane z funduszem sołeckim zaznaczając 

przy tym, że wnioski do realizacji w ramach funduszu sołeckiego winny zawierać zadania 

własne Gminy Kozienice , być zgodne ze strategią Gminy, a w uzasadnieniu  wniosku należy 

wykazać, że realizacja wniosku będzie służyć poprawie warunków życia mieszkańców 

sołectwa. Poprosił o dokładne i prawidłowe wypełnianie i formułowanie wniosków. Termin 

składania wniosków z oryginałem protokołu z zebrania, listą obecności mieszkańców 

sołectwa, uchwałą o zadaniu do realizacji w ramach funduszu w 2013r należy złożyć w 

sekretariacie Urzędu Miejskiego pokój 111 w nieprzekraczalnym terminie do 30 września  

2012r. 

 Zebrani otrzymali:  

- informację o wysokości środków funduszu sołeckiego dla poszczególnych sołectw 

Gminy Kozienice na 2013rok a także aktualności dot. funduszy sołeckich. 

- Ogłoszenia nt. „Wskazówki dla mieszkańców terenów, na których zostaną wyłożone 

przynęty ze szczepionką przeciwko wściekliźnie lisów”, „ Informacja dotycząca 

postępowania ze zwierzętami , które zetknęły się ze szczepionką przeciwko 

wściekliźnie lisów” , „Wskazówki dotyczące postępowania w terenie, na którym 

wyłożono przynęty zawierające szczepionkę doustną przeciwko wściekliźnie lisów”, 

„Komunikat dot. ogłoszenia o terminie akcji przeprowadzenia szczepień doustnych 

lisów wolno żyjących przeciwko wściekliźnie” w celu poinformowania mieszkańców 

swoich sołectw poprzez wywieszenie na tablicach ogłoszeń.  

Ponadto Pan Sekretarz zwrócił się do zebranych, aby sołectwa które mają na swoim stanie 

maszyny bądź urządzenia sporządziły ich wykazy i przygotowały do sprzedaży poprzez 

ogłoszenie przetargu ponieważ nie będzie środków na ich remont.  

 

Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka na zapytanie o koszty funkcjonowania administracji  

wyjaśnił, że koszty administracji to także działania promocyjne Gminy, obsługa 

administracyjna szkół, przedszkoli, żłobka, Ośrodka Profilaktyki Uzależnień, diety radnych, 

sołtysów i przewodniczących komitetów osiedlowych.  

 

  

Ad.3. programu spotkania 

W wolnych wnioskach Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych zgłosili m.in. 

1. Pan Leszek Matuszewski - Ryczywół  

- zasypać doły w pasie drogowym przed sklepem ”Groszek” i na przystanku 

- wznowić działalność punktu pocztowego 

- usunąć drzewa przy drodze krajowej koło sklepu ”Groszek” 

- dowieźć gruzu na ul. Browarną  

- usunąć pozostałość rur z lat 70 – Elektrownia mierzyła poziom wody 

- czego dotyczy nowe rozporządzenie  dot. uboju gospodarczego zwierząt – zaprosić 

na następną naradę przedstawiciela Doradztwa Rolniczego w/s uboju zwierząt 
- czy Sołtysi będą mieli  podwyżki diet, jeśli tak to czy będą wyrównania ? 

- czy będzie wyjazd  do Poznania na targi ? 

- czy Gmina udostępni transport  do Częstochowy na dożynki w celu zawiezienia 

wieńca ? 

- podwyższyć siatkę ogrodzeniową na boisku szkolnym na 1,5 m do posesji Pana 

Benducha  

- czy Gmina przejęła ul.  Gospodarczą od Skarbu Państwa ?  

- czy jest możliwość  montażu skrzynki która wystaje na chodnik – zmienić jej 

położenie aby nie wystawała na chodnik  

- czy Gmina wystąpiła do organizacji kombatanckich o nadanie imienia Rynku i dwóch 

alejek w Rynku nazwiskami oficerów którzy zginęli i są pochowani na tutejszym 

cmentarzu w kampanii wrześniowej?    
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- zwiększył się ruch samochodów „TIR”  na drodze do Wilczkowic 

2.Pani   Maria Maraszkiewicz – Opatkowice 

- poszerzyć wjazd do  lasu z będącej w budowie ulicy Opatkowice – Zdziczów ( jest 

pod złym kątem) 

- zmienić lokalizację słupa oświetleniowego, który jest usytuowany przed krzyżem i 

przenieść go za krzyż (ul. Opatkowice- Zdziczów)    

3. Pan Ryszard Wolszczak - Wójtostwo  

- wymienić boczne ścianki z plastikowych na metalowe na przystanku dla dzieci w 

Wójtostwie  przy figurce  

4. Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka  

       -    zwiększyć częstotliwość wywozu kontenerów 

5. Pan  Marian Janeczek – Łuczynów  

- kiedy będzie zakończony plan zagospodarowania przestrzennego ? 

- kiedy będzie zakończona budowa wodociągu i kanalizacji  wzdłuż ul. Chartowej i 

początek Łuczynowa? 

6.  Pani Jadwiga Polesiak – Łaszówka  

- nawieźć szlakę na drogę 

 

7. Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy Nr 1 

- prośba o likwidację bardzo wysokich krawężników na przejściu ul. Marii 

Skłodowskiej-Curie i Warszawskiej ( zdjęcia w W-le WI) 

- mieszkańcy osiedla pytają również o to, kiedy zostaną naprawione platformy dla osób 

niepełnosprawnych przy amfiteatrze? 

- mieszkańcy osiedla zwracają uwagę na to, że jest ciągle bałagan przy śmietniku ul. 

Paderewskiego 

-  prosimy o pilne zainteresowanie  się wyrwą przy studzience obok wejścia z parkingu 

do Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 3 

- jaki planowany jest termin zakończenia remontu Żłobka ? 

- kiedy planowane jest zakończenie adaptacji PSP w Przewozie na WTZ ? 

- prosimy o podanie upływu gwarancji placu zabaw na Osiedlu Energetyki w zakresie 

urządzeń zabawowych , trawników, krzewów i drzewek. 

8. Pani Joanna Tasak – Holendry Kuźmińskie   

- podwyższyć szosę, która przebiega przez most na drodze Nowa Wieś – Holendry 

Kuźmińskie 

- nawieźć tłucznia i szlaki  na drogę gruntową w Holendrach Kuźmińskich po 

wykonanej kanalizacji. 

9. Pan Zdzisław Gregorczyk - Chinów 

- na jakim etapie podjęte są działania dot. budowy drogi łączącej Chinów z 

Łuczynowem (k/Państwa Zająców) ? 

- czy odbył się przetarg na budowę oświetlenia odcinka drogi od Pana Wójcika do Pani 

Wojdak ? 

- wyciąć starą suchą brzozę, która znajduje się na Cmentarzu Ewangelicko-

Augsburskim 

- przesunąć tablicę o nazwie Chinów o ok. 100m w stronę Kozienic przy drodze 

krajowej nr 79 

- pozostawić znak określający tonaż w miejscowości Chinów na drodze gminnej  

 

10. Pan Edmund Kordas - Ruda 

- złożył propozycję niekonwencjonalnych działań na rzecz spowodowania remontu 

drogi Nr 79 do listopada 2012r 

- zawnioskował o zmianę programu narad, aby prezentacje produktów  firm przełożyć 

na zakończenie spotkania  

Na zadane pytania odpowiedzi udzielali: 
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1. Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka poinformował zebranych o czynnościach jakie są 

prowadzone w sprawie  budowy drogi Nr 79. Zaznaczył, że działania rozpoczną się po 

podpisaniu umowy na budowę bloku w „ENEA Wytwarzanie”, droga ta będzie bardzo 

potrzebna.  Skierował apel do przedstawicieli Policji, aby w czasie jesiennych prac 

polowych  zwracali uwagę na rolników łącznie z karaniem , którzy zanieczyszczają 

drogę ziemią z pól.    

2. Pan Igor Czerwiński  z zakresu kanalizacji ,budowy, remontów i utrzymania dróg. 

3. Pan Robert Wojcieszek Prezes KGK  z zakresu oczyszczania miasta , wymiany 

kontenerów . Ponadto poinformował zebranych, że w m-cu  październiku i listopadzie  

będzie  zbiórka artykułów wielkogabarytowych ale szczegółową informację na ten 

temat KGK  roześle  do sołectw. 

     Na zakończenie narady Sekretarz  podziękował za przybycie informując także, że 

wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie przyjrzą się 

wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

  


